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STANDAERT Arthur 
Voorzitter – Président        
DECONINCK Franky 
Algemeen Secretaris – Secrétaire Général    VAN GOETHEM Benny 

Ondervoorzitter – Vice-Président    
ADRIAENSEN Karel 
Lid – Membre 

   DE MOOR Frederik 
Lid – Membre    

VERSTRAELEN Leo 
Penningmeester – Trésorier    MONNISSEN Robert 

Lid – Membre    
BARBIERI Elis 
Lid – Membre    TOELEN Eddy Lid – Membre    
 Mededelingen & besprekingen 1. Attentie uittredend VZ Reginald Depoorter. Uit dankbaarheid voor de vele jaren inzet voor de biljart, wordt een klein geschenk overhandigd aan de heer Depoorter.  2. Overlijden van CEB-VZ dhr Rittmann. Op vraag van de familie wordt er een bedrag van €50 gestort op een rekening van een organisatie tegen kankerbestrijding.  3. Klacht van Benny Van Goethem. De heer Van Goethem overhandigt een brief aan de secretaris en verlaat nadien de vergadering. Het betreft een klacht omtrent procedurefouten die zich in voorbereiding tot en tijdens de Statutaire Algemene Vergadering hebben voorgedaan. Alsook wordt de vraag gesteld als de Raad van Beheer zich bevoegd acht om die klacht te behandelen.   De Raad van Beheer vraagt om eventuele procedurefouten specifiek te benoemen? De secretaris stuurt een mail om wat meer uitleg te vragen.   4. Statuten. De statuten werden niet goedgekeurd op de Statutaire Algemene Vergadering (dit punt werd niet behandeld). Dit zal geagendeerd worden op de volgende Bijzondere Algemene Vergadering.  5. 3B-Jeugd U17, U19 Waarom een gesplitste finale organiseren terwijl er een budget voorzien was voor een gezamenlijke finale?   6. Sport. Voorstel (37 gewestfinales en om de 2 jaar een NF) is bestudeerd en goedgekeurd door de NSC. De Raad van Beheer vraagt aan de NSC te bespreken op de volgende vergadering welke NFs er volgend sportjaar zullen worden georganiseerd. Nadien wordt het budget opnieuw ter goedkeuring voorgelegd op een Bijzondere Algemene Vergadering.  7. Uitbetaling Multi’s. Er zijn extra’s uitbetaald geweest aan bepaalde spelers op initiatief van de heer Depoorter, Mintjens en Standaert, zonder medeweten van de Raad van Beheer. Dit gebeurde omdat Kozoom dreigde niet te streamen als er het niveau onvoldoende zou blijken. Dit werd gefinancierd door extra loges te verkopen. Ook zou de sportbestuurder extra betaald geweest zijn. 

Communication & discussions 1. Attention pour le Président sortant Reginald Depoorter. Par reconnaissance pour les nombreuses années d'engagement pour le billard, un petit cadeau est remis à M. Depoorter.  2. Décès du Président de la CEB M. Rittmann. A la demande de la famille une somme de 50 € sera versée sur le compte de la Fondation pour la recherche sur le cancer.  3. Plainte Benny Van Goethem. M. Van Goethem remet une lettre au secrétaire et quitte la réunion. Cette lettre concerne une plainte au sujet des erreurs de procédure qui auraient eu lieu pendant la préparation et au cours de l'assemblée générale statutaire. La question est aussi soulevée de savoir si le Conseil D'administration se considère compétent pour traiter la plainte.  Le Conseil d’Administration demande que les éventuelles erreurs de procédure soient spécifiquement indiquées. Le secrétaire enverra un e-mail pour demander plus d’explications.  4. Statuts.  Les statuts n’ont pas été approuvés par l'Assemblée Générale Statutaire (point non traité). Ce point sera repris à l'ordre du jour de la prochaine Assemblée Générale Extraordinaire.   5. 3B jeunes U17, U19 Pourquoi des finales nationales séparées alors qu’il y a un budget unique ?  6. Sport. La proposition (37 finales régionales et des FN tous les 2 ans) a été examinée et approuvée par la CSN. Le Conseil d’Administration demande à la CSN de décider lors de la prochaine réunion quelles FNs seront organisées la prochaine saison. Ensuite, le budget sera à nouveau soumis pour approbation à l’assemblée Générale Extraordinaire.   7. Paiement Multis. Des extras auraient été payés à certains joueurs sur l'initiative de M. Depoorter, Mintjens et Standaert, à l'insu du Conseil d'Administration. Cela serait justifié par le fait que Kozoom menaçait de ne pas retransmettre l’évènement si le niveau était insuffisant. Cela aurait été financé par la vente de loges supplémentaires. Le directeur sportif aurait également reçu un supplément. 
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De Raad van Beheer betreurt dat er niet meer transparanter gewerkt wordt voor de organisatie van de grootste sportieve evenementen. De Raad van Beheer verwacht dan ook een volledige transparantie voor de volgende edities.  De heer Verstraelen spreekt hiervoor de heer Mintjens aan en vraagt meer uitleg.  8. Ondervoorzitter. Daar mevrouw Docquier niet verder zetelt in de Raad van Beheer, is er geen ondervoorzitter uit het Franstalig landsgedeelte. Dit wordt op de volgende vergadering verder besproken.   

Le conseil d'administration regrette qu'il n'y ait pas plus transparence dans la gestion de ses plus grands évènements sportifs. Le conseil d'administration attend une transparence totale pour les prochaines éditions.  Monsieur Verstraelen interpellera Monsieur Mintjens et lui demandera plus d’explications.  8. Vice-président. Comme Mme Docquier n’est plus membre du Conseil D'administration, il n'y a pas de vice-président de la partie francophone. Ce sera discuté à la prochaine réunion. 

Volgende vergadering Op 15 maart 2016 om 19.30 Prochaine réunion Le 16 mars 2016 à 19.30 

 
  


